
永钰直销洗头床节水喷头 理发店美发店增压花洒

产品名称 永钰直销洗头床节水喷头
理发店美发店增压花洒

公司名称 温州永钰理容五金有限公司

价格 8.00/个

规格参数 品牌:永钰
型号:YY-11

公司地址 温州经济技术开发区海城街道埭东南路7号

联系电话 0577-85238248 13336962203

产品详情

  永钰理容五金有限公司坐
落于温州市龙湾区，是一家专业生产洗头床水龙头
、节水喷头、弯柄喷头、硅胶枕头、橡胶枕头、沐足配件的生产厂家。产品远销国内外，深受广大客户
的好评。公司以优质的产品、完善的服务与客户互动互补，谋求共同发展。希望在未来的日子里，永钰
与你同行！

yongyu salon hardware co.,ltd.is located in longwan district,wenzhou.it is a manufacturer 

that specializes in production of shampoo bedfaucets,watersaving shower heads,benthandle 

shower heads,silica gel pillows,rubber pillows and foot bath accessories.products have 

beensold far to both domestic and overseas markets,winning wide recognition from the vast 

majority of clients.our company is seeking common development along with clients depending 

on quality products and perfect service.yongyu wishes to forge ahead together with you in the days to c

ome
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